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VOORTGANGSLIJST TOEZEGGINGEN 
      

 = Commissie Ruimte 

 = Commissie Bestuur & Samenleving 

 
GERELATEERD AAN COMMISSIE RUIMTE 
 
Kredietvoorstel aanschaf nieuwe huurwoonwagen Driesedam 22 
Gezamenlijke commissie 
05.09.2013 
 
Wethouder Pennings 

Toezegging 

PvdA-GroenLinks vraagt naar de stand van zaken verhuurderspositie Woonwijze Olmenlaan. 
Stand van zaken 
26.05.2016 
Olmenlaan gaat pas van start na uitvoering Driesedam, dat wordt volgend jaar (2017). 
 
13.04.2017 
Dit onderwerp komt richting eind 2017 aan de orde. 
 
30.11.2017 
Voor de Olmenlaan zal dezelfde basisafspraak met Woonwijze gelden als bij de Driesedam. Verwachting is dat Olmenlaan eind volgend jaar gereed is. (eind 2018). 
 
29.11.2018 
Als Driesedam klaar is, komt Olmenlaan. De wethouder (Van de Ven vanwege afwezigheid Pennings) verwacht meer informatie voor de raad er na, dus op 1 juni 2019. 
 
20.06.2019 
Wethouder Pennings geeft aan dat er in week 26 een overleg is met Woonwijze over de stand van zaken. Zodra dat overleg is geweest, krijgt de gemeenteraad bericht. 
 
05.09.2019 
Wethouder Pennings is in afwachting van de uitkomst door Raad van Bestuur van Woonwijze.  
 
26.09.2019 
Wethouder Pennings hoopt voor 1 januari 2020 een reactie van de Raad van Bestuur van Woonwijze te ontvangen.  
 
23.01.2020 
De wethouder geeft aan dat er nog een aantal vragen liggen. Er wordt een voorstel verwacht in Q1-2020.   

Rouwcentrum op terrein Reinier van Arkel (rondvraag) 
Gezamenlijke commissie 
21.09.2017 
 
Wethouder Pennings 

Toezegging 

GB wil weten hoe de afspraken zijn gemaakt ten aanzien van het autoverkeer dat een rouwcentrum op het terrein van Reinier van Arkel met zich meebrengt. Wethouder Pennings zegt dat 
nadrukkelijk is gekeken hoe het autoverkeer op een verantwoorde, veilige manier kan worden afgewikkeld. De raad wordt geïnformeerd over de verdere uitwerking. 

  

 = onderwerp verdwijnt na behandeling van voortgangslijst  
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 Stand van zaken 
28.09.2017 
Zie beantwoording op toezeggingen gezamenlijke commissie 21.09.2017: 
Bij de voorbereiding van het bestemmingsplan wordt dit punt nader uitgewerkt. Het gaat dan niet alleen om het parkeren, maar ook om het aantal autobewegingen van- en naar het rouwcentrum en de vraag welke 
ontsluitingsroute het meest passend is. Over de uitwerking van het plan zijn geen afspraken gemaakt. Het plan voor een rouwcentrum bevindt zich in de initiatieffase. Een concept van het bestemmingsplan is nog niet 
beschikbaar. De hieraan gekoppelde verkeersonderzoeken moeten nog worden uitgevoerd. 

24.05.2018 
Er is nog steeds interesse om een rouwcentrum te ontwikkelen. De plannen moeten nog vorm krijgen. 

14.06.2018 
Er zijn nog geen concrete plannen bekend voor het Rouwcentrum Reinier van Arkel. Naar verwachting: zal de raad voor 1 oktober 2018 geïnformeerd worden. 
 
27.09.2018 
De wethouder kan de raad nog niet verder informeren over de concrete plannen. Hij verwacht de raad eind november 2018 verder te kunnen informeren. 
 
29.11.2018 
Vanwege afwezigheid wethouder Pennings volgt een schriftelijke toelichting over de voortgang.  
 
13.12.2018 
Zie beantwoording op toezeggingen gezamenlijke commissie 29.11.2018: 
De initiatiefnemer heeft voor de ontwikkeling van een rouwcentrum een stedenbouwkundig adviseur ingeschakeld. Van deze adviseur is een concept-bestemmingsplan ontvangen, dat uiteindelijk de bouw van een crematorium 
op zorgpark Voorburg juridisch planologisch maakt. Over dit concept-bestemmingsplan is contact geweest met de adviseur. Uit dit overleg kwam naar voren, dat de start procedure van het bestemmingsplan nog ongewis is. 
Zodra hier meer over bekend is, wordt contact met ons opgenomen. 
 
04.04.2019 
Volgende week staat een afspraak gepland met de initiatiefnemer. Dan wordt de gemeente bijgepraat. De wethouder komt hierop terug tijdens de Commissie Ruimte van 16 mei.  
 
16.05.2019 
De initiatiefnemer en de exploitant zijn er nog niet helemaal uit met elkaar. Daarnaast is de gemeente nog in gesprek met Reinier van Arkel over hoe we omgaan met het terrein van Reinier 
van Arkel. Daarom is er meer tijd nodig voordat men verder kan met het rouwcentrum.  
 
28.05.2019 
Raadsinformatiebrief ontvangen met de volgende uitleg: Op dit moment wordt een anterieure overeenkomst tussen Reinier van Arkel en de gemeente opgesteld. Daarnaast verwachten we binnenkort het 
conceptbestemmingsplan te ontvangen. Over de verdere ontwikkeling van het rouwcentrum zullen wij u separaat informeren.  
 
07.11.2019 
Wethouder Van Woesik geeft aan dat Reiner van Arkel meer tijd nodig heeft om tot een totaal visie te komen. De wethouder verwacht pas in mei een update. De wethouder zal het 
onderwerp Tiny Houses blijven benadrukken. 

Openbaar gehandicaptentoilet Centrumplan Oost 
Commissie Ruimte 
14.02.2019 
 
Wethouder Pennings 

Toezegging 
Als onderdeel van uitwerking van het plan zal in de besprekingen de suggestie van de werkgroep toegankelijkheid - om een voor iedereen openbaar toegankelijk gehandicaptentoilet buiten 
kantoortijden te realiseren - meegenomen worden. Voor 1 mei 2019 volgt een terugkoppeling of dit kansrijk is. 
Stand van zaken 
16.05.2019 
Reactie van de wethouder: Het is een wens van de raad en college om in het centrum een toilet te bieden. De wens is op papier gezet bij Bouwaccent. Het komt terug in de reguliere 
overleggen met Bouwaccent. In november volgt een update. 
 
28.11.2019 
De wethouder geeft aan dat hij het toilet steeds weer op de agenda plaatst bij de ontwikkelaar. Het Centrumplan is nog volop in ontwikkeling en de wethouder zal de raad informeren over 
de ontwikkeling.   
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Ontwikkeling omgeving Reinier van Arkel 
Commissie Ruimte 
16.05.2019 
 
Wethouder Pennings 

Toezegging 
Wethouder Pennings geeft aan dat de gemeente in juli met Reinier van Arkel om tafel gaat voor een overeenkomst over dat gebied. Dan wordt er gekeken naar de wensen en mogelijkheden. 
De wethouder zegt toe dat dan ook met de raad gekeken kan worden naar het gebied. 
Stand van zaken 
28.05.2019 
Raadsinformatiebrief ontvangen met de volgende uitleg: De gemeente streeft ernaar om de ontwikkelvisie in november 2019 gereed te maken. Daarna wordt deze ter vaststelling aan de gemeenteraad aangeboden. 
 
07.11.2019 
Wethouder Van Woesik geeft aan dat Reiner van Arkel meer tijd nodig heeft om tot een totaal visie te komen. De wethouder verwacht pas in mei een update. De wethouder zal het 
onderwerp Tiny Houses blijven benadrukken. 

Lijst ingekomen stukken - ontwerpbestemmingsplan N65 
Raadsvergadering 
6.06.2019 
 
Wethouder Van Woesik 

Toezegging 
Het college zoekt uit hoe de bestemmingsplanprocedure zich verhoudt tot de stuurgroep van 19 juni. 
Stand van zaken 
20.06.2019 
De wethouder geeft aan dat de bijeenkomst van de stuurgroep van 19 juni verplaatst is na zomervakantie, de definitieve datum is nog niet bekend. 
 
05.09.2019 
Wethouder Van Woesik geeft aan dat er nog geen nieuwe datum bekend is voor het overleg voor de stuurgroep.  
 
26.09.2019 
Wethouder Van Woesik verwacht in het 1e kwartaal van 2020 meer duidelijkheid te kunnen geven.  
 
23.01.2020 
De wethouder geeft aan dat er een datum bekend is: 12 februari komt de stuurgroep bij elkaar.  

Woningbouwprogramma 2019 -2028: onderzoek woningcategorie 
Raadsvergadering 
6.06.2019 
 
Wethouder Pennings 

Toezegging  
Wethouder Pennings zegt toe de suggestie van GB en PvdA-GL om te onderzoeken of woningen tot de grens van € 200.000,- toegevoegd kunnen worden aan het woningbouwbestand en 
welke effecten dit heeft /mogelijkheden er zijn. Hij komt daarop terug bij de raad in november 2019. 
Stand van zaken 
 
05.09.2019 
Wethouder Pennings komt hier in november op terug.  
 
23.01.2020 
In de loop van april 2020 komt er een voorstel naar de raad.  

 Voorwaarden bij garantstelling – R.K.V.V. Zwaluw V.F.C.  
Raadsvergadering 
12.12.2019 
 
Wethouder Van de Ven 

Toezegging 
Wethouder Van de Ven zegt toe de raad te informeren over de voorwaarden van de garantstelling voordat de overeenkomst wordt ondertekend.   
Stand van zaken 
  

Rondvraag – Ontwikkeling patiobungalows Martinilaan 
Commissie Ruimte 
23.01.2020 
 
Wethouder Pennings 

Toezegging 
GB wil graag de stand van zaken weten rondom de ontwikkelingen van de patiobungalows op de Martinilaan in relatie tot Habitat. En of de buurt ook is meegenomen in deze ontwikkeling.  
Stand van zaken 
23.01.2020 
De wethouder zegt toe binnen twee weken schriftelijk antwoord te geven. 
 
10.02.202 
Schriftelijke beantwoording ontvangen.  
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Herinrichting parkeerterrein Martinilaan – oplossing fietsberging 
Gezamenlijke commissie  
 
30.01.2020 
Wethouder Pennings  

Toezegging  
Wethouder Pennings gaat met het Maurick College in overleg voor een betere oplossing van de fietsberging.  
Stand van zaken 
 

Herinrichting parkeerterrein Martinilaan – gebruik grasbetonklinkers  
Gezamenlijke commissie  
 
30.01.2020 
Wethouder Van de Ven 

Toezegging 
Wethouder Van de Ven zegt toe bij de herinrichting van de parkeerplaatsen grasbetonklinkers te gebruiken.  
Stand van zaken 
 

Herinrichting parkeerterrein Martinilaan – compensatie bomen 

Gezamenlijke commissie  
 
30.01.2020 
Wethouder Van de Ven 

Toezegging 
Wethouder Van de Ven zal de raad informeren over hoe en waar de gekapte bomen gecompenseerd gaan worden.  
Stand van zaken 
Binnen de herinrichting parkeerplek Martinihal/Maurick College worden in totaal 23 bomen gekapt, 11 hier van zijn kapvergunningsplichtig (7 stuks op terrein gemeente en 4 stuks op 
terrein school). Het aantal bomen dat nieuw wordt aangeplant staat met 23 stuks gelijk aan het aantal dat gekapt wordt.  
Voor de 4 bomen op het schoolterrein is op 3 februari een kapvergunning verleend. Voor de 7 bomen op gemeentegrond wordt deze week een kapaanvraag ingediend. 

Klankbordgroep Omgevingswet (rondvraag) 
Gezamenlijke commissie  
 
30.01.2020 
Wethouder Pennings 

Toezegging 
Wethouder Pennings zegt toe de raad binnenkort te informeren over de start van de klankbordgroep Omgevingswet. 
Stand van zaken 
 

Lijst ingekomen stukken – Bestemmingsplan Haaren 
Raadsvergadering 
06.02.2020 
 
Wethouder Pennings 

Toezegging 
PvdA-GroenLinks vraagt naar aanleiding van brief 6 over de inspraakreactie voorontwerp bestemmingsplan buitengebied gemeente Haaren, naar de voortgang.  
 
Stand van zaken 
De wethouder geeft aan dat het college een reactie heeft gegeven en zegt toe deze reactie naar de raad te sturen.  
 
17.02.2020 
Inspraakreactie ontvangen en doorgeleid naar de raad.  
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GERELATEERD AAN COMMISSIE BESTUUR EN SAMENLEVING 
 
Lokale Inclusie Agenda 
Raadsvergadering 
 
12.09.2019 
 
Wethouder  
Heijboer 

Toezegging 
Wethouder Heijboer zegt toe dat medio 2020 de hele agenda zoals die nu voorligt voorzien is van concrete normen en doelen 
Stand van zaken 
12.09.2019 
Wethouder Heijboer zegt toe dat medio 2020 de hele agenda zoals die nu voorligt voorzien is van concrete normen en doelen. De volgende stappen  worden onder andere genomen: 
-  In april 2020 is het stappenplan ‘Waar kan ik naar de wc’ uitgevoerd. 
-  De norm van digitale toegankelijkheid wordt gehaald. 
-  Er wordt een lokaal testteam gerealiseerd, waarover in het voorjaar van 2020 meer informatie volgt. 

Regionale samenwerking beschermd wonen en maatschappelijke opvang 2020 e.v. 
Commissie B&S 
 
03.12.2019 
 
Wethouder  
Heijboer 

Toezegging 
Wethouder Heijboer zegt toe om een raadsinformatiebrief te sturen met evaluatie en indien nodig actualisatie van de regionale samenwerking beschermd wonen en maatschappelijke 
opvang.  
Stand van zaken 
12.02.2020 
De raad wordt in Q1-2021 geïnformeerd.   

Lezen preventieakkoord Oegstgeest - Jeugdhulp 

Raadsvergadering 
 
12.12.2019 
Wethouder Heijboer 

Toezegging  
Wethouder Heijboer zegt toe het preventieakkoord Oegstgeest te lezen en met een reactie te komen bij de analyse.  
Stand van zaken 
13.01.2020 
Ter uitvoering van het beleidsplan zal een regionaal Uitvoeringsplan worden opgesteld. Dit zal aan de raad ter informatie worden gezonden. Bij het opstellen van het Uitvoeringsplan, 
dat ook preventie zal bevatten, wordt het preventieakkoord Oegstgeest als input betrokken. Hier zal bij het aanbieden van het regionale Uitvoeringsplan aan de raad op worden 
teruggekomen.  

Discussie afvalbeleid en evaluatie GFT 

Raadsvergadering 
 
12.12.2019 
Wethouder Van de Ven 

Toezegging  
De wethouder zegt toe in Q3 2020 een brede discussie te voeren over het afvalbeleid en daarbij ook een evaluatie over het gratis maken van het GFT-afval. De evaluatie van GFT komt 
sowieso ook als het los moet van het afvalbeleid.  
Stand van zaken 
17.12.2019 
De evaluatie komt in Q3-2020.  

Dekkingsplan - Veiligheidsregio 

Raadsvergadering 
 
12.12.2019 
Burgemeester Van de 
Mortel 

Toezegging   
Burgemeester Van de Mortel zegt toe dekkingsplan naar de raad te sturen zodra die beschikbaar is. 
Stand van zaken 
30.01.2020 
In de vergadering van de Veiligheidsregio is meegedeeld dat deze regio geen pilot is. Dit kan betekenen dat de dekkingslijst pas volgend jaar komt. Zodra deze lijst beschikbaar is, wordt 
deze doorgestuurd naar de raad.  

Zienswijze Vrijwilligers - Veiligheidsregio 

Raadsvergadering 
 
12.12.2019 
Burgemeester Van de 
Mortel 

Toezegging   
Burgemeester Van de Mortel gaat de boodschap over de vrijwilligers van de heer Van der Vossen (dat wat vrijwillig kan ook vrijwillig laten) in het overleg van het bestuur onderstrepen.  
Stand van zaken 
30.01.2020 
Burgemeester Van de Mortel heeft in de vergadering van het Algemeen Bestuur een pleidooi gehouden over wat vrijwillig kan, ook vrijwillig te houden. Dit pleidooi werd omarmd door 
alle aanwezige burgemeesters, waarmee het een uitgangspunt van de taskforce is.  
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Bijstandspopulatie ( mededelingen vanuit het college) 
Gezamenlijke commissie  
 
30.01.2020 
Wethouder Heijboer  
 

Toezegging   
Wethouder Heijboer zal de cijfers van de bijstandspopulatie schriftelijk aan de raad doen toekomen. 
Stand van zaken 
De wethouder heeft de raad de cijfers doen toekomen.  

Project Blizo (mededelingen vanuit het college) 

Gezamenlijke commissie  
 
30.01.2020 
Wethouder Heijboer  
 

Toezegging   
Wethouder Heijboer zal de raad informeren over de opzet en het resultaat van dit project. 
Stand van zaken 
De raad ontvangt via een mededeling van de portefeuillehouder een korte opzet van het project en het resultaat zal na afloop via een raadsinformatiebrief aan de raad worden gezonden. 
Dit project is in het voorjaar van 2021 naar verwachting afgerond. 
 
03.03.2020 
Het project zet in op een brede leefstijlverbetering bij Blizo medewerkers. Dit betekent dat de focus voornamelijk komt te liggen op stoppen met roken, meer bewegen en gezonde 
voeding. Eerder onderzoek toont namelijk aan dat mensen met een lage sociaaleconomische status een grotere gezondheidsachterstand hebben dan middelbaar- of hoog opgeleide 
inwoners.  
 
Deelnemers worden gedurende een jaar onder werktijd ondersteund bij het verbeteren van hun leefstijl. Dit gebeurt met beweegmomenten gedurende de dag, met lunchwandelingen, 
indien nodig een cursus stoppen met roken, cursus Gezonde Leefstijl en/of ondersteuning door een diëtist. Deze ondersteuning wordt geboden door de projectleider WSD, maar ook 
door de aanwezige werkleiders, sleutelfiguren binnen het werknemersbestand, de bewegingscoach van MOVE en/of een diëtist. We maken de koppeling met Vughtse organisaties omdat 
we veronderstellen dat op deze manier een duurzamer effect wordt bereikt: als iemand bekend is met de mogelijkheden van een Vughtse sportclub dan zal iemand eerder geneigd zijn hier 
na het werk ook naar toe te gaan. 
Na afloop van het project wordt u geïnformeerd over de ervaringen en resultaten. Dit zal naar verwachting in het voorjaar van 2021 zijn. 
 
 

Advies politie voor wijzigen komgrens A65-N65 o.b.v. VKA+ 

Gezamenlijke commissie  
 
30.01.2020 
Wethouder Van Woesik  
 

Toezegging  
Wethouder Van Woesik zal het advies van de politie opvragen en aan de raad doen toekomen.  
Stand van zaken 
06.02.2020 
 
Aan de politie is de volgende vraag gesteld:  
Binnen het proces van totstandkoming van het voorkeursalternatief+ inzake deN65 is door de betrokken partijen geconcludeerd dat het wenselijk is om de gehele N65 vanaf de 
aansluiting A2 tot aan de A58 een eenduidige uitstraling en wegbeeld te laten hebben. Met uitzondering van een tweetal gedeelten A65/N65 nabij Vught is dit ook het geval. Het gedeelte 
A65 is momenteel vanaf de A2 is 100km/h en het gedeelte dat nu binnen de bebouwde kom is gelegen is 70km/h. Alle overige delen van de N65 kennen een snelheidsregime van 
80km/h.  
                 
Om het eenduidige beeld te verkrijgen gaat Rijkswaterstraat na realisatie van het VKA+ de snelheid op de N65 opwaarderen naar 80km/h. Een snelheid van 80km/h binnen de bebouwde 
kom is wettelijk echter niet toegestaan. Om die reden dient er een wijziging plaats te vinden van de komgrens. Op basis van die wijziging komt de N65 buiten de bebouwde kom te liggen.  
 
In de huidige situatie zou een snelheidsregime van 80km/h niet wenselijk zijn. Echter in het kader van de reconstructie N65 vinden diverse aanpassingen plaats waarbij alle verkeerslichten 
komen te vervallen en de kruisingen met de bestaande zijwegen verdiept worden aangelegd. Daarmee vindt er een gescheiden afwikkeling van langzaam en gemotoriseerd verkeer plaats. 
De snelheidsverhoging heeft derhalve geen consequenties voor de verkeersveiligheid. Deze wordt door de ongelijkvloerse kruisingen alleen maar verbeterd.  
 
Een komgrenswijziging zoals nu voorgesteld vereist net als bij een regulier verkeersbesluit afstemming/overleg met de politie. Met deze mail verzoeken wij op vergelijkbare wijzen dan ook 
om de komgrenswijziging te beoordelen en ons van een advies te voorzien. Graag ontvangen wij dit advies binnen twee weken.  
 
En daar is het volgende antwoord op gekomen: 
Op basis van deze gegevens lijkt het mij geen probleem om hier een gebiedsontsluitingsweg van te maken met een maximum snelheid van 80 km/ u. Ik neem aan dat het voorstel van april 
2017 dan komt te vervallen. 
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Tevens ga ik er vanuit dat het officiële verkeersbesluit van de plaatsen en verwijdering van de bebording A1 en G1 van het RVV 1990 nog naar mij komt.  

Zienswijze toekomstige koers samenwerking WSD – verdeling budget participatiewet  

Gezamenlijke commissie  
 
30.01.2020 
Wethouder Heijboer 

Toezegging 
Wethouder Heijboer zal de verdeling van het totale budget participatiewet aan de raad doen toekomen.  
Stand van zaken 
04.02.2020 
Verdeling van het budget ontvangen en doorgestuurd naar de raad.  
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Zienswijze toekomstige koers samenwerking WSD - lokaliteit 

Gezamenlijke commissie  
 
30.01.2020 
Wethouder Heijboer 

Toezegging 
Wethouder Heijboer zegt toe dat, na besluitvorming over de toekomstige koers samenwerking WSD bekeken wordt wat het lokaal betekent en wat die solidariteit betekent en zal de 
raad hierover informeren. 
Stand van zaken 
In maart zal besluitvorming plaatsvinden in het AB van de WSD. Op basis daarvan zal de raad nader worden geïnformeerd.  

Lijst categorieën van gevallen van verklaring van geen bedenkingen vereist 

Gezamenlijke commissie  
 
30.01.2020 
Wethouder Pennings 

Toezegging 
Wethouder Pennings zal de technische vragen van de SP over de Jagersboschlaan schriftelijk te beantwoorden.  
Stand van zaken 
04.02.2020 
De lijst van categorieën van gevallen onder 9 ziet op de aanleg van een nieuwe en/of de aanpassing van een bestaande lokale weg, waarbij deze aanpassing of aanleg ruimtelijk niet in het 
bestemmingsplan past. Voor gevallen die niet in het bestemmingsplan passen waarvoor afgeweken moet worden met een ruimtelijke procedure in de vorm van een vergunning is de lijst 
van toepassing. 
De Jagerboschlaan past in het bestemmingsplan. Om die reden is deze lijst hierop niet van toepassing. 

Lijst ingekomen stukken - Vuurwerkverbod 

Raadsvergadering 
 
06.02.2020 
Burgemeester Van de Mortel 

Toezegging 
PvdA-GroenLinks vraagt naar aanleiding van twee ingekomen stukken over het vuurwerkverbod of het college een overzicht wil opstellen met de voor en nadelen van een algeheel 
vuurwerkverbod 
Stand van zaken 
De burgemeester geeft aan dat er in de regio ook over gesproken is. De regio heeft afgesproken om het beleid op elkaar af te stemmen en te wachten op het besluit van het Rijk. De 
regio komt met een gezamenlijk voorstel naar alle gemeenteraden. De burgemeester zegt toe om met een stuk naar de raad te komen als er meer duidelijkheid is van het Rijk en de regio 
een gezamenlijk stuk kan maken.  
 

Taakstelling statushouders Haaren 

Raadsvergadering 
 
06.02.2020 
Wethouder Heijboer 

Toezegging 
CDA vraagt aan de wethouder hoe het stand van zaken is met de taakstelling van statushouders in de gemeente Haaren en of er een gedeelte van deze taakstelling naar Vught toe komt. 
Stand van zaken 
Wethouder Heijboer geeft aan dat Haaren achterloopt op de taakstelling en dat het college dit blijvend onder de aandacht brengt bij de gemeente Haaren. De wethouder geeft aan dat 
Vught er alles aan doet om niet met een grote taakstelling te blijven zitten na de herindeling. De wethouder zegt toe de raad hiervan op de hoogte te houden.  
 

Budget WSD 

Raadsvergadering 
 
06.02.2020 
Wethouder Heijboer 

Toezegging 
VVD vraagt aan de wethouder of zij kan toezeggen dat de doelstelling voor Vught ook break even draaien blijft. 
Stand van zaken 
De wethouder zegt toe dat Vught daar alert op blijft en die toezegging aan de VVD kan doen. De wethouder zal de raad informeren over het vervolgproces zodra er een besluit is 
genomen in het Algemeen Bestuur.  
 

Mandaat/delegatie overzicht 

Raadsvergadering 
 
06.02.2020 
Wethouder Pennings 

Toezegging 
Naar aanleiding van de motie van het CDA zegt de wethouder toe dat de motie ook technisch afgehandeld kan worden. Het verzoek ligt bij de griffie en daar komt een antwoord op.  
Stand van zaken 
  
 

 


